



Protokoll styrelsemöte S27 2020–11–17

Närvaro:	Felicia Gabriell Augustsson	Vice Ordförande
	Filip Tran	Skattmästare
	Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
	Filip Vannfält	Informationsansvarig
	Sandra Nyström	Cafémästare
	Rasmus Olsson	Näringslivsansvarig
	Albin Sverreson	Källarmästare
	Oskar Pott	Aktivitetsansvarig
	Linus Åbrink	Sexmästare
	Nils Stridbeck	Øverphøs
	Fred Nordell	Revisor
	Fredric Ahrling	Kårkontakt TLTH
	Johannes Törnblom	
	Kaspian Jakobsson	
	Jacob Säll Nilsson	
	Lisa Franzen af Klint	
	Rasmus Göransson	

- §1 OFMÖ Vice Ordförande, Felicia Gabriell Augustsson förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Johannes Törnblom
 - Kaspian Jakobsson
 - Jacob Säll Nilsson
 - Lisa Franzén af Klint
 - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Albin Sverreson yrkade på att lägga till skyddsronde efter §9. Mötet **beslöt** att godkänna Albins yrkande. Mötet godkände den framvaskade föredragningslistan.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Oskar Pott till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.



- §7 Information från kåren
Kåren hade fullmäktige i helgen där Filip Vannfält blev vald till informationsansvarig, aktsam är vakant.
Man kan söka kårstyrelseledamot m.m.
Sveriges förenade studentkår har fullmäktige nästa år och tlth vill skapa en delegation till detta. Man kan maila UE@tlth.se om man är intresserad av detta.
Det som tidigare hette välmåendeveckan heter gemenskapsveckan i år och är vecka 48. Det kommer vara lite digitala evenemang, föreläsningar och workshops.
Man kan nominera folk till inspektor då den nuvarande blivit vald till rektor på LTH. Länk till detta finns i kårnytt och på facebook. Rektorn kan inte vara inspektor då inspektorn får ta del av TLTHs känsliga handlingar och kåren kan ha synpunkter på skolan som de inte vill att skolans ledning tar del av.
Fullmäktigevalet är igång.
- §8 Information PLCD
Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna
Skyddsombudskollegie igår. Alla hus har ungefär samma regler angående pandemin och smittspridning. På onsdag kommer det vara möte med LTH-toppar om hur skolan ska göra med sina regler i om de nya restriktionerna. De kommer också snacka om mental hälsa hos studenterna då fler än vanligt hoppat av under hösten. De ska snacka om studiestöd också. SRD bör undersöka hur bemötandet från föreläsare är när man inte klarar studierna.
Nils Stridbeck undrar om vi i styrelsen kommer att få ta del av det som sägs på mötet. Särskilt med tanke på de stora avhopp.
Rasmus Göransson ska fråga de på kåren som deltar på mötet om de kan se till att den informationen når oss.
- §10 Skyddsronsd
Albin Sverreson deltog på skyddsronden och följande brister rapporterades kring sektionens lokaler.
-Färg och sprayburkar i full bör förvaras i ett kemikalieskåp.
-Tändvätska, bl.a i städförrådet bör också förvaras i ett kemikalieskåp.
-Köket bör få en värmedetektor för att upptäcka bränder i köket.
-Sexförrådet hade en egeninköpt brandsläckare. Detta är inget direkt problem men egeninköpta släckare kontrolleras inte när de vanliga gör det.
-Gastub i sexförrådet bör flyttas ut till baren för enklare evakuering vid brand.
-Brandlarmet hörs dåligt in i styrelserummet och ett extra larm



bör sättas upp.

§11 Ekonomisk status Filip Tran har fixat betalning för maten till sektionsmötet.

§12 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.

Albin Sverreson vill använda sin resterande budget till inköp av inventarier då hans verksamhet inte kan hållas digitalt. Han undrade om sektionsmötet har godkänt rambudget eller detaljbudget och om han kan använda detaljbudgetposten för kioskfärg till att köpa in ett kemikalieskåp till den nuvarande färgen istället.

Fred Nordell meddelade att Sektionsmötet har godkänt rambudget men med detaljbudget som bilaga och underlag för beslutet.

Alla var överens om att det troligtvis är okej att följa rambudgeten men att det ser mycket bättre ut om man skriver en motion till HTM2 om det.

§13 Bokslut Inget att rapportera.

§14 Sektionens verksamhet med anledning av coronapandemin Det har kommit nya restriktioner från regeringen. Kåren ska ta fram nya riktlinjer snarast.

Fredric Ahrling meddelar att kåren ska fatta ett per capsulambeslut om det idag. Riktlinjerna kommer att vara väldigt lika de förra.

Alla är överens att vi vill stänga iDét så snart som möjligt för att minska smittspridningen och skicka en signal till våra funktionärer att stanna hemma.

Alla är överens att all verksamhet ska hållas digitalt med undantag för sektionsskockarna som får laga mat till HTM2. Detta för att mat får folk att delta på möten vilket är väldigt viktigt för sektionen och det kan även minska sannolikheten att folk flockar till de lokala matbutikerna för att handla mat inför mötet.

Alla är överens om att ifall det finns värde i att ha sin överlämning fysiskt och alla inblandade är bekväma med det så kan man ha det.

Mötet **beslöt**

att sektionsskockarna får laga mat till HTM2.

att alla fysiska event ställs in.

att stänga iDét för alla funktionärer.

att överlämningar ska vara digitala om det inte finns det värde



- i att ha den på plats. Då ska alla parter vara okej med att ses.
- §15 Insättning av kontanter Det kommer kosta ungefär 14.000kr att lämna in våra kontanter, som har ett värde av va 80 tkr.
Alla är överens om att det är värt det för de kan ändå inte användas som kontanter.
- §16 Vilka ska ha sektionskort Vi ska diskutera vilka som faktiskt behöver sektionskort på det kommande budgetmötet med nästa styrelse.
- §17 Projektgrupp för tack Eftersom vi inte kommer kunna hålla några tack i år är tanken är att vi i styrelsen ska skriva en motion till HTM2 om att flytta över budget till nästa år så vi kanske kan hålla tack då.
- §18 Inskiftning Skiften är privata om de inte använder sektionens pengar. Man bör dock tänka på sektionens image om man håller i skiften.
- §19 Omvärldsbevakning Presskonferens för Region Skåne hålls idag 15:30.
- §20 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §21 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §22 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §23 Meddelanden Arvid Bengtsson meddelade att det är sista dagen för att fylla i CEQ-enkäter.
Felicia Gabriellii Augustsson sa att det är HTM-val ikväll.
- §24 Övrigt Inget övrigt.
- §25 Nils fun fact of the week Fun Fact: Han som designade pringlesburken kremerades och begravdes i en pringlesburk.
Kårrepresentant Fredric Ahrling undrar vilken smak det var, t.ex original eller sour cream.
Rasmus Göransson hittade en nyhetsartikel på The Guardian om händelsen. Mannens familj köpte ett rör pringles på väg till begravningen hällde ner mannens aska i det. Då all aska inte fick plats i ett enda pringlesrör begravdes mannen med en del av askan i en urna och resten i ett pringlesrör.
- §26 OFMA Vice Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:02.



Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Albin Sverreson
Källarmästare

Felicia Gabriell Augustsson
Vice Ordförande

Oskar Pott
Aktivitetsansvarig